
Protokół Nr 141

posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 25 lutego 2021r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 8°°. Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz

zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli członkowie Zarządu oraz:

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponowałnastępujący porządek obrad:

l . Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcie Kalendarza imprez kulturalnych, sportowych oraz

turystycznych na 2021 rok.

3. Sprawy różne.

PrzewodniczącyZarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, czy są uwagi bądź

propozycje do przedstawionego wyżej porządku obrad.

W związku z tym, że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty

w wersji przedstawionej przez pana Starostę.

2 000 zł,

3 500 zł,

7 000 zł,

5 000 zł,

2 500 zł,

- kwota

- kwota

- kwota

- kwota

-kwota

Ad.2

Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan Krzysztof

Stachera przedstawił projekt Kalendarza imprez kulturalnych, sportowych

i turystycznych na 2021 rok. Poinformował, że w Kalendarzu uwzględniono

dodatkowe wnioski. Omówił propozycje podziału środków na poszczególne

działy t.j:

Turystyka

Kultura

Kultura fizyczna i sport

Oświata i wychowanie

Ochrona zdrowia
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Gospodarka komunalna i ochrona środowiska

Łącznie

- kwota 4000 zł,

- kwota 24000 zł.

Zarząd zatwierdził Kalendarz Imprez kulturalnych, sportowych oraz

turystycznych na 2021 rok.

Ad.3

W sprawach różnych:

Przeprowadzono dyskusję w temacie dokonania wyboru zakupu urządzeń

aparatury medycznej na potrzeby Zespołu Opieki Zdrowotnej w ramach

Rządowego Funduszu Inwestycj i Lokalnych.

Zarząd dokonał wyboru zakupów: tomografu komputerowego,

videogastroskopu oraz toru wizyjnego, objętych wnioskiem nr 3.

W związku z tym, że otrzymane wsparcie w ramach w/w wniosku

wyniosło 2 mln zł, a szacunkowy koszt samego tomografu komputerowego

wynosi ok. 3 mln zł Zarząd postanowił zwrócić się do Prezesa Rady Ministrów

za pośrednictwem Wojewody Świętokrzyskiego o możliwość rezygnacji

z zakupu niektórych urządzeń i aparatury medycznej (urządzenia bioąuel,

ambulansu sanitarnego, busa do przewozu osób dializowanych, samochodu

osobowego hybryda, dźwigu osobowego, videogastroskopu, mYJ Dl

dezynfektora) i przeniesienie środków na zakup tomografu komputerowego.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz udzieliła informacji

dotyczącej uchylenia zaskarżonej przez Zespół Opieki Zdrowotnej uchwały

Rady Powiatu w Końskich w sprawie przyjęcia sprawozdania finanso wego ZOZ

za 2019 rok. Stwierdziła, że w jej ocenie problem jest systemowy.

Zatwierdzenie sprawozdania finansowego szpitala jest jednoznaczne

z pokryciem straty przez samorząd. Poinformowała, że biegły rewident bada,

czy sprawozdanie jest zgodne z przepisami prawa i zawiera wszystkie

wymagane elementy. Nie odnosi się do sytuacji finansowej.
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Przeprowadzono krótką dyskusję w sprawie złożenia kasacji wyroku

WSA oraz reprezentacji Rady Powiatu przez prawnika specjalizującego się

w tego typu sprawach.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 915 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Monika Równicka
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Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik
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